
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 10.03.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie otvorila starostka obce, privítala prítomných poslancov a ostatných zúčastnených. 

Zapisovateľ: Drahoslava Blahutová 

Program: 

1. Otvorenie/určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice/; 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ; 

3. Kontrola uznesení; 

4. Predloženie správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022; 

5. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2023; 

6. Prejednanie žiadosti Daniela S. a Alexandry S. o predaj pozemku; 

7. Prejednanie dohody s Novohradskou knižnicou o dopĺňaní knižničného fondu na rok 

2023; 

8. Informácie starostky od posledného zasadnutia; 

9. Záver. 

 

K bodu 1/ 

Starostka otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hradišti, určila zapisovateľku 

Drahoslavu Blahutovú a overovateľov zápisnice Nikolu Mičodovú, Zlaticu Melichovú 

a skonštatovala, že OZ je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2/  

             Prítomní poslanci predložený program jednohlasne schválili. 

Hlasovanie: 

Za: 4 Juraj Ozdinec, Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. 

Zlatica Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Pavol Čičmanec 

 

K bodu 3/  

Kontrolou uznesení sme zistili, že všetky uznesenia boli splnené. 

K bodu 4/ 

Kontrolórka predložila poslancom správu o kontrolnej činnosti za rok 2022. Poslanci 

nemali voči nej žiadne výhrady a zobrali túto správu na vedomie. 

 



 
 

 

K bodu 5/  

Na základe konaného Referenda dňa 21.01.2023 sa musel navýšiť rozpočet o prijaté 

finančné prostriedky. Predložené rozpočtové opatrenie č. 1/2023 bolo poslancami jednohlasne 

schválené. 

Hlasovanie 

Za: 4 Juraj Ozdinec, Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. 

Zlatica Melichová,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Pavol Čičmanec 

 

K bodu 6/ 

Poslanci opäť prejednali žiadosť Daniela S. a Alexandry S. o odpredaj obecného 

pozemku. Predmetnú žiadosť neschválili a navrhli uvedenú časť pozemku naďalej užívať tak 

ako doteraz. Obecné zastupiteľstvo prehodnotilo cenu pozemku a skonštatovalo, že obecné 

pozemky na parcele č. 246/1 sa predávať nebudú, nakoľko by mohlo dôjsť v budúcnosti 

k problémom pri možnej výstavbe kanalizácie a vodovodu. Doporučuje sa majiteľom 

predmetný pozemok využívať ako predzáhradku domu. 

Hlasovanie 

Za: 0  

Proti: 4 Juraj Ozdinec, Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. 

Zlatica Melichová, 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Pavol Čičmanec 

 

K tomuto bodu starostka predložila doručenú žiadosť Júliusa K. tiež o odpredaj 

obecného pozemku. Rovnako poslanci žiadosť neschválili a žiadateľ môže tento pozemok 

využívať tak ako doteraz. Nakoľko sa tiež jedná o parcelu č. 246/21, skonštatovalo OZ, že sa 

tieto pozemky predávať nebudú. 

Hlasovanie 

Za: 0  

Proti: 4 Juraj Ozdinec, Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. 

Zlatica Melichová, 

Zdržal sa: 0  



 
 

Neprítomní: 1 Pavol Čičmanec 

  

K bodu 7/ 

Starostka oboznámila poslancov s dohodou s Novohradskou knižnicou o dopĺňaní 

knižničného fondu na rok 2023. Poslanci neodsúhlasili nákup nových kníh z dôvodu, že 

knižnicu využíva málo čitateľov a kníh je v knižnici dostatok.  

Hlasovanie 

Za: 0  

Proti: 4 Juraj Ozdinec, Dušan Lajčin, Nikola Mičodová, Bc. 

Zlatica Melichová,  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Pavol Čičmanec 

         

K bodu 8/ 

Starostka informovala poslancov o dianí v obci od posledného zasadnutia. Dňa 1.2.2023 

podpísala k uzatvoreniu zmluvy súhlas, že sa môže vybudovať elektrický stĺp na par. č. C245/2. 

Ide o projekt výstavby rekreačnej chaty. 

Aktualizoval sa ročný plán civilnej ochrany. Bol vytvorený nový krízový štáb 

pozostávajúci z nových poslancov OZ a vypracovaný nový ročný plán činnosti v oblasti 

civilnej ochrany, hospodárskej mobilizácie a krízového riadenia obce na rok 2023. 

Obci boli doručené nové preddavkové platby za elektrinu, ktoré sú nižšie ako tie, čo 

prišli v januári. 

Starostka uviedla, že protipovodňový vozík prešiel do majetku obce. Bude potrebné 

stanoviť komisiu na vykonávanie preventívnej protipožiarnej kontroly komínov. Nakoľko má 

robiť kontrolu obec, je potrebné určiť vedúceho na dodržiavanie protipožiarnych opatrení 

a ďalších 2 členov.  

Starostka informovala poslancov o separovaní komunálneho odpadu za rok 2022. 

Úroveň separovania je 36 %, zákonný poplatok za uloženie odpadu je 22,- eur za jednu tonu. 

Opravil sa obklad na dome smútku a stena v kultúrnom dome. Starostka poprosila 

poslancov, aby nezabúdali na najbližšie akcie, ktoré nás čakajú a vyzvala ich aby pomohli 

s organizáciou. Čaká nás stavanie mája, deň matiek a deň detí.  

Na záver sa starostka všetkým poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila.  

Overovatelia: 

Nikola Mičodová                          ............................................. 

Bc. Zlatica Melichová                  .............................................. 


